

How to find us:

INGENERIC GmbH

Dennewartstr. 25-27
DE – 52068 Aachen

INGENERIC is located in section B on the second floor of the "Technologiezentrum".

Airports nearby: Düsseldorf International Airport (DE), Köln Bonn Airport (DE), Maastricht Aachen Airport (NL), Eindhoven Airport (NL), Brussels Airport (BE).

By public transport: From Aachen central station take bus line 11, 16, 21, or 46 to the bus stop "Ludwig Forum", Dennewartstraße is in walking distance.

By car: From the interchange Aachen follow the signs to Aachen Europaplatz. At the roundabout, take the second exit, turn right at the second traffic light into Jülicher Straße and after 200m turn right again into Dennewartstraße.

Parking: In addition to public parking on the Dennewartstraße (with ticket), there is a parking space for visitors behind the building. At the barrier, pull a ticket and you will be given a second ticket during your visit to cover the costs.

Anreise und Parkmöglichkeiten:

INGENERIC GmbH

Dennewartstr. 25-27
DE – 52068 Aachen

INGENERIC befindet sich im Riegel B in der 2. Etage des Technologiezentrums.

Flughäfen in der Nähe: Düsseldorf International Airport, Köln Bonn Airport, Maastricht Aachen Airport (NL), Eindhoven Airport (NL), Brussels Airport (BE).

Per ÖPNV: Ab Aachen HBF mit dem Bus Linie 11, 16, 21 oder 46 bis Haltestelle „Ludwig Forum“, zu Fuß weiter bis in die Dennewartstraße.

Mit dem Auto: Folgen Sie ab dem Autobahnkreuz Aachen der Beschilderung Richtung Aachen, Europaplatz. Im Kreisverkehr nehmen Sie die 2. Ausfahrt, biegen an der 2. Ampel rechts in die Jülicher Straße und nach 200m wieder rechts in die Dennewartstraße ab.

Parken: Neben öffentlichen Parkplätzen in der Dennewartstraße (mit Parkschein) gibt es hinter dem Gebäude Parkraum für Besucher. Ziehen Sie an der Schranke ein Parkticket, Sie bekommen bei Ihrem Besuch von uns ein 2. Ticket zur Kostenübernahme ausgehändigt.
